

Shrink Wrapping | Schrumpffolien-Verpackung

Shrink Wrapper FLEXishrink W13-L | W17-LA | W12-XL

Haubenschrupfgeräte



Features

FLEXishrink W13-L

Shrink wrapping machine (2-in-1/Bubble-machine/Hood-shrinker), film welding and shrinking in one step. For flexible packaging of smaller quantities, compressed air not necessary. Specifications: see table below.

FLEXishrink W17-LA

Shrink wrapping machine (2-in-1/Bubble-machine/Hood-shrinker) with automatic outfeed of product, film welding and shrinking in one step. For flexible packaging of smaller quantities, compressed air not necessary. Specifications: see table below.

FLEXishrink W12-XL

Shrink wrapping machine (2-in-1/Bubble-machine/Hood-shrinker) for very large products, film welding and shrinking in one step. For flexible packaging of smaller quantities, compressed air not necessary. Specifications: see table below.

Beschreibung

FLEXishrink W13-L

Schrumpffolien-Verpackungsmaschine (2-in-1/Haubenschrupfmaschine), Folienverschweißung und Schrumpfung in einem Schritt. Für die flexible Verpackung kleiner Mengen, Druckluft nicht notwendig. Spezifikationen: siehe Tabelle.

FLEXishrink W17-LA

Schrumpffolien-Verpackungsmaschine (2-in-1/Haubenschrupfmaschine) mit automatischer Produktabfuhr, Folienverschweißung und Schrumpfung in einem Schritt. Für die flexible Verpackung kleiner Mengen, Druckluft nicht notwendig. Spezifikationen: siehe Tabelle.

FLEXishrink W12-XL

Schrumpffolien-Verpackungsmaschine (2-in-1/Haubenschrupfmaschine) für sehr große Produkte, Folienverschweißung und Schrumpfung in einem Schritt. Für die flexible Verpackung kleiner Mengen, Druckluft nicht notwendig. Spezifikationen: siehe Tabelle.

Packaging examples



Specifications | Spezifikationen

Machine Type	Shrink Wrapper FLEXishrink W13-L	Shrink Wrapper FLEXishrink W17-LA	Shrink Wrapper FLEXishrink W12-XL
Article No.	C-GB-SHR01-FLEXIW13L	C-GB-SHR02-FLEXIW17L	C-GB-SHR03-FLEXIW12X
Product Dimensions*	L450xW300xH200 mm	L450xW300xH200 mm	L700xW500xH300 mm
Packaging Speed*	8-13 pcs/min.	12-17 pcs/min.	5-12 pcs/min.
Power / Air*	220V / 4.0KW / - / -	220V / 4.2KW / - / -	220V / 6.0KW / - / -
Dimensions / Weight*	L1350xW720xH1080 mm / 130kg	L1985xW720xH1080 mm / 140kg	L1850xW1050xH1120 mm / 180kg
Film material*	Polyolefine (POF)	Polyolefine (POF)	Polyolefine (POF)

*There may be deviations from these specifications. Please feel free to contact us. Also ask for film specifications. / Es kann zu Abweichungen von diesen Angaben kommen. Bitte sprechen Sie uns an. Erfragen Sie auch die Folien-Spezifikationen.